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MØTEPROTOKOLL  

 

Gjerdrum og Heni menighetsråd 

 

Dato: 26.01.2017 kl. 19:00 
Sted: Gjerdrum kommunehus formannskapssalen 
Arkivsak: 16/00007 

  

Tilstede:  Maria Stokstad (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Camilla Vestvold 

(Gjerdrum og Heni menighetsråd), Gudmund Andre Kogstad 

(Gjerdrum og Heni menighetsråd), Gunnhild Leite (Gjerdrum og 

Heni menighetsråd), Kristine Skoglund Ask (Gjerdrum og Heni 

menighetsråd), Svein Ole Kogstad (Gjerdrum og Heni 

menighetsråd) 
  

Møtende 

varamedlemmer: 

Ivar Bogetvedt 

  

Forfall:  Morten Vilhelm Drefvelin (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Norunn 

Furuseth (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Martin Ljønes 

(Gjerdrum og Heni menighetsråd), Jakob Furuseth (Gjerdrum og 

Heni menighetsråd) 
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[Lagre]  
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Forslag til vedtak 
 

Skriv inn teksten her. 

 

 
Møtebehandling 

 
Maria Stokstad refererte samtalen på møtet: 

 

Arbeidsform: Møtet var et arbeidsmøte for å ha en vid diskusjon basert på utkastet til 
visjon og strategiske mål som sognepresten hadde laget på forhånd.  Dette ble gjort 
i plenum, der alle ble oppfordret til å komme med innspill. Det lages ikke ordinært 
referat, men poengene som kom fram forsøkes oppsummert her: 
 
Diskusjon av første del (visjon) 

- Tidligere visjon var «La livets kilde flyte».  

- I en for kirken omskiftelig tid er det behov for noe å holde tak i. Hva er det vi har 
felles, hva er kjernen i troen? Enkelte ønsket en mer spesifikk beskrivelse av 
«bekjennende», mens andre mente dette var relativt klart i kirken  

- Det er positivt at kirka engasjerer seg i skaperverket (miljø) 

- Det var enighet om at det var litt uklart om visjonen er ment brukt internt eller 
eksternt. 

- Mange mente at hvis dette skal formidles til andre enn interne, hadde det vært 
bedre å ha en enklere språkdrakt, det er nå lagt i et typisk «innafor-språk» som 
kan virke ekskluderende. 

- Det er noe uklart hva/hvem som er «menigheten» 

- Kirka har kontakt med for få folk, særlig mangler det noen alderstrinn. Mer kontakt, 
mer tilgang til kirka og mer bruk hadde vært bra. VI må ha ei kirke som har 
betydning for folk. 

- Visjonen har ikke fokus på de store «passive massene», passive medlemmer i 
DNK, som også er et viktig mål på om vi lykkes som menighet.  

- Visjonen er den samme som Borg bispedømmes.  

- Alt i alt var deltakerne ganske godt fornøyd med innholdet i visjonen 
 
Strategier for å nå målene: 

- Det kommer mange positive tilbakemeldinger fra folk som har vært i kirka. Vi må 
få flere av dem til å komme tilbake.  

- Det er mange ting som gjøres riktig i menigheten i dag, mye å glede seg over. 
Dette må vi ikke endre! 

- Gudstjenestene 

- flere positive til «tempelgudstjenester». Men er vel et spørsmål om kapasitet. 
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- Kirkekaffe/lunsj: Så lenge ingen i MHR tar på seg koordineringen av dette, 
ligger det litt nede. Camilla vurderer å ta på seg en sånn rolle. 

- kommunikasjon:  

- viktig med synliggjøring.  

- Menighetsblad og facebooksida viktigste kanaler. Gjerne utvide dette.  

- Videooverføring. litt varierende hva deltakerne syntes.  

- ja til å utvikle sosiale medier. 
- Trosopplæring: 
 -Bra oppmøte på klubb nå. Kan vi bygge dette videre?  
 - Vi trenger først og fremst noen til å koordinere og administrere eventuelle nye 
tilbud. -  - Mange foreldre stiller opp. Kan vi nå flere aktuelle foreldre via 
facebookgruppene til   foreldrene i enkelte klasser?  
 - Barnehagen er viktig trosopplæringsarena. 
Diakoni:  
 - bør lage en plan.  
 - barnehagen gjør en god jobb med flyktninger 
 - Grønn kirke. har vi noen som vil gjøre noe ut av det? Mangler en ildsjel. 
 - Gjerne dugnadsdag 
 
Det ble spesielt framhevet at konfirmasjon og barnehage burde settes opp som egne 
punkter. Barnehagen er et viktig verktøy for å gjennomføre flere andre strategiske mål, og er 
dermed veldig viktig. På det grunnlag ble det poengtert at det er synd at det er en liten 
barnehage, og flere tok til orde for å vurdere muligheten for å utvide denne (selv om det kan 
være en kvalitet å være liten) 
 
 

Det ble ikke gjort noen klare konklusjoner, men mange ting ble diskutert og luftet. Det ble 

framhevet mange positive ting ved forholdene i menigheten i dag, som det er viktig å bevare. 

 

Votering 

 

 

Vedtak  

Rådet gjorde ingen vedtak i saken 

 

[Lagre]  
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